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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. november 27.-én 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Ivánszki Miklósné képviselő 
  Kollár András képviselő 
  Katymári László képviselő 
  Kökényné Hipszki Judit 
 
Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, Duhonyi József 
alpolgármestert és a jegyzőt. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a képviselő-testületi 
ülésen 5-fő jelen van, így a képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja. 
 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőknek javasolja Kökényné Hipszki Judit, és Kollár András képviselőket, 
akiket a Képviselő-testület egyhangúlag elfogadott. 
 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira. 
 

1.) 2014. évi belső ellenőrzési ütemterv elfogadása 
      Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester   
 
2.) 2013. évi belső ellenőrzési célterületre vonatkozó 

módosító döntés. 
      Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
3.) A belső ellenőrzés elvégzésére  megkötendő szerződés 

megtárgyalása . 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 

 
4.) Az államháztartáson kívüli forrás átadásáról és 

átvételéről szóló rendelet tervezet megtárgyalása,és 
elfogadása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 

 
5.) Tájékoztató az önkormányzat három negyedéves 

gazdálkodásáról. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 

6.)  Tájékoztató a Vanyarci Közös Önkormányzati Hivatal 
háromnegyed éves gazdálkodásáról. 
Előterjesztő: Várnai Ildikó jegyző 

 
7.) Hatvan és Környéke Települési Szilárd Hulladék 

gazdálkodási Fejlesztési Társulás társulási 
megállapodásának módosítása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 
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8.) Pályázati lehetőség ismertetése, új gépjármű 
beszerzésére. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 

9.) A Vanyarci Sportegyesület beszámolója tevékenységéről, 
és az önkormányzat által nyújtott támogatás 
felhasználásáról. 
Előterjesztő: Babka János sportegyesület elnöke 
 

Ivánszki Miklósné: 

A napirendek tárgyalását követően szeretném, ha a testület döntést hozna két tanulónk 
ügyében ,akik szeretnének részt venni az Arany János tehetséggondozó programban.  
Szőrös Viktória, és Bálint Boglárka kérelmében várom a testület döntését. 
 
A képviselő-testület a javasolt napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 

 
1.) 2014. évi belső ellenőrzési ütemterv elfogadása 

 
Hrncsjár Mihályné: 

2014. évre az önkormányzat konyhájára, valamint a Napsugár óvodánkra szeretnénk átfogó 
ellenőrzést kérni.  
Mint Önök is tudják, új élelmezésvezetőnk van, így neki is nagy segítség lenne az ellenőrzés.  
 
Ivánszki Miklósné: 

A jövő évi ellenőrzési tervvel egyetértek, de ha már a konyhánál tartunk, akkor szeretnék 
néhány gondolatot elmondani, mert többen kértek rá, hogy ezeket vessem fel a testület ülésén. 
Tehát, az általános vélemény az, hogy az étkeztetésre jobban oda kell, hogy figyeljünk. 
Először is a leves rengeteg tésztát tartalmaz, a fele elegendő lenne bele. Másodszor például 
hétfőn, hallani kellet volna, hogy mit műveltek az iskolás gyermekek ebédkor, és én most 
részben egyet is értettem velük. Spagetti volt az ebéd. A gyerekek először a húst keresték 
rajta, majd amikor azt mondták nekik, hogy ez sajtos tészta, akkor keresték a tejfölt, meg a 
szalonnát. El kell ismerni, hogy ez nem volt minőségi ebéd. Azt nem is említem, hozzá, hogy 
a mai rántott csirkecomb nagy részét is eldobálták a gyerekek, mert teljesen sületlen volt. 
Oda kell, hogy figyeljünk ilyesmikre, mert nem magunknak főzünk, hanem egy közösségnek. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Amennyiben a 2014. évi belső ellenőrzési ütemtervvel kapcsolatban nincs több hozzászólás, 
úgy javaslom annak elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, , a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
143/2013.( XI. 27) számú képviselő-testületi határozata: 

    / 2014. évi belső ellenőrzési ütemterv elfogadása/ 
 

1./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 2014-es 
költségvetési évben az Universal Audit Kft. által végzendő belső ellenőrzés célterületének az 
Önkormányzati konyha, valamint a Napsugár Óvoda átfogó ellenőrzését jelöli meg. 
            Határidő: folyamatos 
 Felelős: polgármester 
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2.) 2013. évi belső ellenőrzési célterületre vonatkozó módosító döntés. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Az előterjesztést megkapták, a módosítás fő oka a 2012. évi ÁSZ vizsgálat mely ugyan Szirák 
településen történt, de a közös hivatal miatt természetesen minket is érint. Célszerű volt tehát, 
ha a 2013. évben a hivatal szabályozottságát ellenőriztetjük. Ha nincs kérdés, vagy 
hozzászólás, úgy javaslom a módosítás elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
144/2013.( XI. 27) számú képviselő-testületi határozata: 

    / 2013. évi belső ellenőrzési ütemterv módosításának elfogadása/ 
 

1./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 129/2012 (XI. 
29.) Kt. Határozatát módosítja, és a 2013. évi költségvetési évben az Universal Audit Kft. 
által végzett belső ellenőrzési célterületként a Vanyarci Közös Önkormányzati Hivatal 
szabályozottságának ellenőrzését jelöli meg. 
 
            Határidő: folyamatos 
 Felelős: polgármester 
 
 
       3.) A belső ellenőrzés elvégzésére megkötendő szerződés megtárgyalása. 

 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Mivel a Pásztói Kistérség Többcélú Társulása jogutód nélkül megszűnt, így 
Önkormányzatunk a testület döntésével az Universal Audit Kft.-vel kötött megállapodást a 
2013. évi belső ellenőrzési feladatok elvégzésére. Akkor 80.000 forint+ Áfa munkadíjért. A 
Kft. ügyvezetője jelezte, hogy a 2014. évre vonatkozóan új megállapodást kell kötnünk, de a 
díjazás mértéke 150.000 forint+ Áfa. 
Amennyiben a testület továbbra is az Universal Audit Kft.-vel kíván megállapodást kötni, az 
előbbiekben ismertetett díj mértékért, úgy azt kézfeltartással jelezzék. 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, , a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
145/2013.( XI. 27) számú képviselő-testületi határozata: 

    / 2013. évi belső ellenőrzési feladatok ellátására vonatkozó döntés/ 
 

1./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 2014. évben a 
belső ellenőrzési feladatok ellátására az Universal Audit Kft.-vel kíván szerződést kötni. 
2./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete a feladatellátásra 150.000 forint + 
Áfa összeget hagy jóvá. 
3./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 
szerződés aláírására. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: polgármester 
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4./Az államháztartáson kívüli forrás átadásáról és átvételéről szóló rendelet tervezet 
megtárgyalása, és elfogadása. 

 
Hrncsjár Mihályné: 

A rendelettervezet önök előtt van, ennek megalkotására jogszabály kötelez. 
Amennyiben nincs kérdés vagy hozzászólás, úgy javaslom az elfogadását. 
 

Vanyarc Község Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal megalkotta a  
12/ 2013 (XI. 28.) rendeletét, Az államháztartáson kívüli forrás átadásáról és átvételéről. 

 
( A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
5.)Tájékoztató az önkormányzat három negyedéves gazdálkodásáról. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Az előterjesztést mindannyian megkapták, ezek tény adatok. Kérem a hozzászólásaikat. 
 
KollárAndrás: 

Az általános iskolai tanulók nappali rendszerű oktatása során a 2013,59 %-os teljesítésre 
szeretnék rákérdezni? 
 
Várnai Ildikó: 

Az iskola már nem az önkormányzat fenntartásában működik, ezért erre a szakfeladatra 
előirányzatot már nem tervezhettünk, de kifizetések még történtek 2013-ban is. Egyrészt 
áthúzódó számlakifizetések, másrészt a tanulói bérlet kifizetések, és az IPR pályázati 
elszámolás miatt. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Ha nincs több kérdés, vagy hozzászólás, úgy javaslom a beszámoló elfogadását. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
146/2013.( XI. 27) számú képviselő-testületi határozata: 

    / 2013. évi háromnegyed éves gazdálkodásról szóló beszámoló / 
 

1./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete úgy döntött, az előterjesztésben 
foglalt formában, változatlan tartalommal elfogadja az Önkormányzat háromnegyed éves 
pénzügyi gazdálkodásáról szóló beszámolót. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: polgármester 
 
6.)  Tájékoztató a Vanyarci Közös Önkormányzati Hivatal háromnegyed éves 
gazdálkodásáról. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Az írásos előterjesztés önök előtt van, kérem, hozzák meg döntésüket. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
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Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
147/2013.( XI. 27) számú képviselő-testületi határozata: 
/ A Vanyarci Közös Önkormányzati Hivatal 2013. évi háromnegyed éves 
gazdálkodásról szóló beszámoló / 

 
1./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete úgy döntött, az előterjesztésben 
foglalt formában, változatlan tartalommal elfogadja a Vanyarci Közös Önkormányzati Hivatal 
háromnegyed éves pénzügyi gazdálkodásáról szóló beszámolót. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: polgármester 
 
7.) Hatvan és Környéke Települési Szilárd Hulladék gazdálkodási Fejlesztési Társulás 
társulási megállapodásának módosítása. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Ebben sajnos most nem tudunk döntést hozni, mert az eredeti előterjesztés kiküldését 
követően újabb jelzés érkezett, hogy abban már módosítás várható, de a módosítás a mai 
napig nem érkezett meg. 
Dönteni pedig nem lehet mindaddig, amíg a pontos módosításra vonatkozó tervezet, meg nem 
érkezik. 
 
8.) Pályázati lehetőség ismertetése, új gépjármű beszerzésére. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Sajnos már nincs mit ismertetni, hiszen a pályázat beadására nyitva álló határidőt, néhány 
órán belül lezárták, forráskimerülés miatt.  
 
9.)A Vanyarci Sportegyesület beszámolója tevékenységéről, és az önkormányzat által 
nyújtott támogatás felhasználásáról. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
A tevékenységről, és az átadott pénzeszköz felhasználásáról is külön kaptak írásos anyagot. 
Remélem mindenkinek sikerült elolvasnia. Amennyiben van kérdés, hozzászólás, azt tegyék 
meg. 
Ivánszki Miklósné: 

Szeretném megkérdezni, hogy az utánpótlásnál, ez a 300.000 forint, mit takar? 
 
Babka János: 

Ebből vásároltunk futball labdákat, felszereléseket, bójákat, és szabadidőruhákat. 
Természetesen nem tudtunk venni mindenkinek, de a legszükségesebbeket beszereztük, hogy 
méltó módon tudjunk megjelenni rendezvényeken. 
Ivánszki Miklósné: 
Nem véletlenül kérdeztem erre rá, mert szerintem az utánpótlás, a gyerekeket is jelentené, és 
ők évek óta ugyanabban a ruhában állnak itt. 
 
Babka János: 

Természetesen, ezt mi is tudjuk, de ebből a pár százezer forintból egyelőre, erre jutott. 
Júliustól nagyon komoly felkészülést végez az utánpótlás csapat, és sokkal több támogatást 
szeretnénk adni nekik. 
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Például én úgy szeretném, ha mindenkinek volna egy labdája, de megelőznek, mert ők már 
most törekszenek arra, hogy saját labdájuk legyen és ebből a megfontolásból, a meglévő 
labdáinkat már most viszik haza, ha nem figyelek oda. 
 
Ivánszki Miklósné: 

Duhonyi Józsefet kérdezem, mint a gyerekek edzőjét! Hány garnitúra ruha áll a gyerekek 
rendelkezésére? 
 
Duhonyi József: 

Összesen 15. 
 
Babka János: 
Ha nincs kérdés, akkor szeretnék még néhány gondolatot elmondani. A szöveges 
beszámolóm, már egy jó hónappal ezelőtt készült. Azóta megtörtént az a pozitív 
önkormányzati döntés, hogy támogatják a műfüves pálya megépítését. Ezúton is szeretném 
megköszönni mindenkinek a támogatást. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Köszönjük szépen, és akkor még esetleg annyit, hogy aki nem látta volna, annak elmondom, 
hogy megkezdődött a sportöltöző felújítása is. 
Ha már a megköszönésnél tartunk, akkor a Kollár András képviselő társunknak is mondjunk 
köszönetet, mert rendszeresen viszi a gyerekeket futballozni. 
Amennyiben nincs több kérdés, és hozzászólás, akkor javaslom a beszámoló elfogadását. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
148/2013.( XI. 27) számú képviselő-testületi határozata: 

/ A sport egyesület beszámolójának elfogadása / 
 

1./ Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy  az előterjesztésben 
foglalt formában, változatlan tartalommal elfogadja a Sport Egyesület tevékenységéről, és 
pénzügyi elszámolásáról szóló beszámolót. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Van még egy feladatunk. Döntést kell hoznunk 2 tanulónk Arany János tehetséggondozó 
programban való részvételének támogatásáról. 
Az egyik tanulónk Szőrös Viktória, a másik Bálint Boglárka. 
Átadom a szót Ivánszki Miklósnénak. 
Ivánszki Miklósné: 

Jelenleg 3 Vanyarci iskolásunk részesül pénzbeli támogatásban. Matuch Dániel havi 3.000, 
Nguyen Tuan Dániel havi 2.500.és Bálint Bianka havi 2.500 forint összegben. 
Az Arany János tehetséggondozó programban történő részvételhez nem kell feltétlenül anyagi 
támogatást adni, de ebben a kérdésben hozzon döntést a testület. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
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Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
149/2013.( XI. 27) számú képviselő-testületi határozata: 

/ Bálint Bianka Arany János tehetséggondozó programban történő 
részvételének támogatása/ 

 
1./ Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy  Bálint Bianka 
Arany János tehetséggondozó programban történő részvételét támogatja 
 
            Határidő: folyamatos 
 Felelős: polgármester 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
150/2013.( XI. 27) számú képviselő-testületi határozata: 

/ Szőrös Viktória Arany János tehetséggondozó programban történő 
részvételének támogatása/ 

 
1./ Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy Szőrös Viktória 
Arany János tehetséggondozó programban történő részvételét támogatja, és számára havi 
3.000 forint folyósítandó támogatási összeget is megállapít. 
 
 
            Határidő: folyamatos 
 Felelős: polgármester 
 
 
Több napirendi pont nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta 

 
k.m.f. 

 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 
 

Kökényné Hipszki Judit       Kollár András 
       képviselő                    képviselő 


